

Are you looking for a business partner you can trust? Canada is home to a dynamic marketplace supported by an innovative economy and welcoming business community. World-renowned for its capabilities in diverse sectors and with 15 free trade agreements covering 51 countries, Canada is an ideal environment for partnerships and investment.

The Canadian Trade Commissioner Service (TCS) is a government organization that has facilitated trade with Canada since 1895. With offices in more than 160 cities across Canada and around the world, we are accessible to both Canadian and international companies looking to do business.

With an in-depth knowledge of global markets and insight on Canadian industry sector capabilities, we can connect you with strategic procurement, investment, innovation or education partners in Canada.

Let our team of professionals help you with our free services.

Contact a Trade Commissioner to start doing business with Canada.

BUYING FROM CANADA

We can introduce you to the Canadian organization best suited to meet your needs for high-quality products, services or technologies.

INVESTING IN CANADA

Establish or expand your business in Canada to benefit from a stable economy with competitive business costs, a safe and inclusive environment and a highly educated and skilled workforce. Our investment professionals can provide the strategic intelligence you need.

INNOVATING WITH CANADA

Canada is a world leader in science and technology with strong capabilities across a wide range of sectors. We can connect you with the right research and development (R&D) partners in Canada.

STUDYING IN CANADA

Canada has some of the world's top research facilities and academic institutions. We can connect you with the right schools, scholarships and potential R&D partners as well as education and training service providers.





Cherchez-vous un partenaire d'affaires sur qui vous pouvez compter? Le Canada est fort d'un marché dynamique appuyé par une économie novatrice et une communauté d'affaires accueillante.

Le Canada est réputé à l'échelle mondiale pour ses capacités dans divers secteurs et compte actuellement 15 accords de libre-échange couvrant 51 pays. Voilà donc un contexte idéal pour des partenariats et des investissements.

Le Service des délégués commerciaux (SDC) du Canada est une organisation gouvernementale qui facilite les échanges commerciaux avec le Canada depuis 1895. Les entreprises canadiennes et internationales qui cherchent à faire des affaires peuvent communiquer avec l'un de nos bureaux situés dans plus de 160 villes au Canada et dans le monde entier.

Grâce à notre connaissance approfondie des marchés mondiaux et des capacités des secteurs industriels canadiens, nous pouvons vous aider à trouver les partenaires canadiens qui répondent le mieux à vos besoins précis en matière d'approvisionnement, d'investissement, d'innovation et d'éducation.

Laissez notre équipe de professionnels vous aider grâce à nos services gratuits.

Communiquez avec un délégué commercial pour commencer à faire affaire avec le Canada.

ACHETER AU CANADA

Nous pouvons vous présenter à l'organisation canadienne qui répond le mieux à vos besoins en produits, services ou technologies de haute qualité.

INVESTIR AU CANADA

Établissez ou agrandissez votre entreprise au Canada pour tirer parti d'une économie stable avec des coûts opérationnels concurrentiels, un environnement sécuritaire et inclusif et une main-d'œuvre hautement scolarisée et qualifiée. Nos professionnels de l'investissement peuvent vous fournir les renseignements stratégiques dont vous avez besoin.

INNOVER AVEC LE CANADA

Le Canada est un chef de file mondial dans les domaines des sciences et de la technologie et affiche de fortes compétences dans un large éventail de secteurs. Nous pouvons vous mettre en contact avec les bons partenaires de recherche et développement (R et D) au Canada.

ÉTUDIER AU CANADA

Le Canada compte certains des meilleurs établissements de recherche et d'enseignement du monde. Nous pouvons vous mettre en contact avec les bonnes écoles et vous aider à obtenir des bourses et à trouver des partenaires potentiels de R et D ainsi que des fournisseurs de services d'éducation et de formation.